## **Declaration regarding for Non-Use of Conflict Minerals**

## 关于不使用冲突矿产的声明

Date: Mar 3, 2022

BEIJING TSINGTENG MICROSYSTEM CO., LTD.(TMS) has always adhered to global social responsibility, the implementation of ethical procurement, and the promotion of sustainable development of the industrial chain as our goals.

紫光青藤微系统有限公司(简称"紫光青藤")一直坚持把全球社会责任、实施道德采购、促进产业 链可持续发展作为我们的目标。

"Conflict minerals" refer to tin (Sn), tantalum (Ta), tungsten (W), gold (Au) and their derivatives originating from the Democratic Republic of Congo and its surrounding countries (Conflict minerals are also marked as 3TG), the sale of these conflict minerals may have provided financial support for the ongoing armed conflict in these countries. The issue of conflict minerals, which has received widespread attention in the electronics and other industries, is extremely complex and requires the commitment and cooperation of businesses, governments and NGOs to resolve.

"冲突矿物"是指锡(Sn)、钽(Ta)、钨(W)、金(Au)等原产于刚果民主共和国及其周边国家的金属矿物及其派生物(冲突矿物又标记为 3TG),冲突矿物的销售可能为这些国家持续的武装冲突提供了财力支持。此问题在电子和其他产业受到广泛关注且极其复杂,需要企业、政府和非政府组织的承诺和合作才能解决。

TMS attaches great importance to the issue of conflict minerals and has taken action to address it. TMS neither purchases nor supports the use of conflict minerals; requires all suppliers and extend this requirement to lower-level suppliers not to purchase conflict minerals. TMS supports industry cooperation to deal with supply chain social responsibility issues, and we will continue to seek sustainable solutions with customers and suppliers to deal with conflict minerals.

紫光青藤高度重视冲突矿物问题,并采取行动处理。不采购也不支持使用冲突矿物;要求所有供应商不得采购冲突矿物,且将这一要求延伸到其下级供应商。紫光青藤支持通过行业合作来处理供应链社会责任问题,我们将持续与客户和供应商一起寻求可持续的解决方案来处理冲突矿物问题。

Company stamp(公司盖章 Person in Charge(负责人) Date (日期):

-